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Acta del consell de barri Sant Genís 

Data: 09 de novembre de 2017 

Hora: 19:00 hores. 

Lloc: Centre Cívic Casa Groga (Av. del Jordà, 27) 

Assistents: 62 

Presideix la taula la Regidora del Districte, Sra. Mercedes Vidal, a qui acompanyen la 

Sra. Mariona Prat, responsable del projecte del Pla de Barris de Sant Genís i 

Teixonera, el Sr. Pau Gonzàlez Val, Conseller Tècnic del districte, el Sr. Joan Cela, 

Conseller del barri de Sant Genís, Gemma Blasco, tècnica del barri de Sant Genís i el 

Gerent, el Sr. Eduard Vicente 

Grups polítics representats: PdeCAT, C’s, ERC, PSC, PPC.  

Entitats representades: Associació veïns, Col·lectiu Agudells, Penya barcelonista 

Villaverde-Penitents 

Veïnes i veïns assistents:  

 

Informació i retorn de les actuacions efectuades i/o previstes al barri.  

- Esbrossades: Al C/ Costa Pacheco, escales de Cànoves i parcel·la de C/ Natzaret amb 

Av. Jordà; es va fer una campanya d’esbrossades des del districte i s’aniran fent 

seguiments. 

- Construcció Pàrquing C/Cànoves: S’ha estat mirant per poder intervenir però no es 

possible ja que és un solar de propietat privada. 

- Sol·licitud pàrquing de motos al carrer Elies Pagès: Està posat en marxa amb protocol 

de Guàrdia Urbana. 

- Murs a la part alta de Sant Genís: S’està contactant amb el titular de les parcel·les i es 

treballarà amb ell per una possible permuta per tal de que passin a ser de l’Ajuntament. 

- Seguiment Camp de Futbol: S'han posat xarxes en les porteries i estan en contacte 

amb els veïns per arribar a una solució als conflictes tals com: temes d'il·luminació i 

horaris de partits. 

- Petició d'ús de la piscina de l'Hospital Sant Rafael: Fa diverses setmanes hi ha hagut 

una reunió amb la direcció de l'hospital i estan oberts a acceptar un projecte de cara a 

l'estiu que ve, sempre que, estigui vinculat a temes de salut i formació. Es redactarà 

una proposta juntament amb el col·lectiu de Gent Gran i amb la possibilitat de comptar 

amb el Casal d'Estiu de Nens . 

- Informació sobre propietats públiques i privades: S’han portat 20 fotocòpies amb la 

informació per els assistents del barri que la requereixin. 

- Campanya Porcs Senglars: S'ha realitzat una campanya per controlar la població de 

Porcs Senglars, sensibilitzant perquè no se’ls alimenti, fent difusió i comunicació, 

realitzant també enquestes i realitzant captures de forma més organitzada. S'anirà fent 

seguiment. 
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- Resposta a l’Associació de Veïns sobre l’estat d’un fanal: S’ha confirmat que està 

reparat. 

- Estacionament de motos a la parada de metro: S’està treballant en habilitar una zona a 

la vorera per tal de delimitar l’aparcament de motos. 

- Resultat votació proposta d’ús de l’última cabina telefònica: La proposta més votada ha 

estat la de Punt d’intercanvi de llibres. Actualment, s’està treballant conjuntament el 

districte i el institut de paisatge urbà per acabar de confirmar que a finals d’any es pugui 

rebre la cessió de la cabina. S’anirà compartint l’estat del projecte amb els veïns. 

- Festa comiat de la cabina: S’està treballant la proposta.  

 
2. Seguiment Pla de barris. 

El Conseller tècnic del districte fa un monogràfic del Pla de Barris on explica les 

actuacions que s’han fet i les que es duran a terme.  

S’obre un torn de paraules. 

Una veïna pregunta quan està previst començar les obres. 

Un veí pregunta sobre la corba del C/Cànoves. 

Una veïna vol saber les actuacions del carrer Olvan.  

Sobre el tema dels murs, concretament del carrer Sagàs; explica que quan plou cau 

molta pedra i queden enmig de la calçada.  

Finalment comenta que a l'edifici del carrer Olvan nº28 està abandonat. S'estan fent 

obres, vol saber si són legals i si disposen dels permisos necessaris. 

Una veïna pensa que tant en el Pla de Barris com en les propostes generals no es té 

en compte la cultura i sol·licita una biblioteca al barri. 

 

El Sr. Ramón comenta  que si el carrer Elies Pagès es pensa que  sigui d'una sola 

direcció, caldria tenir en compte diverses qüestions tals com que l'autobús que  ja no 

podria pujar. Sol·licita que abans de prendre una decisió es posin d'acord amb els 

veïns. 

 

Una veïna explica que per a les escales que es faran al carrer Cànoves a Costa 

Pacheco al pressupost posa "Escales i Murets", vol saber a que es refereix 

concretament amb "Murets". 

 

Una veïna pregunta sobre els entorns de Can Soler, vol saber si està previst el seu 

manteniment fins que es comencin les obres. 

 

Un veí pregunta quan comencen les obres. 

 

Un altre veí sol·licita que tant en el Pla de Barris com en les obres del barri hi hagi una 

temporització. 

 



   
 

3 
 

Juli Fontova, del Col·lectiu Agudells, comenta que està en contra de fer una permuta 

amb el propietari (en referència als murs de la part alta de Sant Genís). Pensa que el 

propietari hauria d'encarregar-se del manteniment. 

 

Un veí sol·licita que es facin més escales, comenta que anirien molt bé perquè la gent 

gran del barri no hagués de caminar tant. 

 

El Sr. Pau Gonzàlez respon a les qüestions plantejades:  

 Calendari i data obres: Puntualitza que de moment no s'han concretat dates. 

Comenta que quan es reuneixin amb el grup impulsor concretaran el calendari. 

 Carrer Cànoves i carrer Sagàs: No estan previstes en el Pla de Barris. 

 Escala i murets: Explica que no es refereix als murs de la part alta, són els 

murs necessaris per fer l'escala. 

 Obres edifici carrer Olvan 28: Miraran si disposen de llicència. 

 Cultura: S'han iniciat en el marc de Pla de barris dues orquestres formades per 

infants i adolescents al barri, també recorda que l'última cabina del barri es 

convertirà en un punt d'intercanvi de llibres. 

 Concreció de propostes: Les propostes del carrer Elies Pagès, carrer Olvan, 

calendaris i altres reformes i propostes es comentaran en la propera reunió 

amb el grup impulsor. 

 Neteja antic Camp de futbol: S’anirà fent manteniment abans de començar les 

obres. 

 Temporització: El dia 23 de novembre en la reunió amb el grup impulsor es 

concretaran dates. 

 Murs de la part alta: S'està començant a mirar, quan hi hagi una proposta es 

compartirà amb el barri i es valorarà. 

 Escales mecàniques: A causa de la limitació econòmica, no està previst fer-ne 

al barri de Sant Genís en aquesta legislatura. 

 

3. Torn obert de paraules. 

 

Un veí pregunta el motiu pel qual han lliurat el full amb les propietats del barri, on 

s'indiquen si són públiques o privades. 

 

El Sr. Horacio comenta que no es tallen les branques dels arbres del carrer Font del 

Roure i explica també, que les escales de la plaça del carrer Cànoves s'han deteriorat i 

que en aquesta zona no es poda, ni es realitzen tasques de manteniment. 

 

El Sr. Enrique vol saber quan comencen les obres del carrer Olvan, i pregunta on 

posaran les 28 places de pàrquing que han comentat.  

 

La Sra. Leonor vol saber si el terreny que hi ha darrere de Patronat de Ribas és de 

l'Ajuntament. Si fos així, pregunta si es té algun pla d'actuació sobre aquest terreny. 
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El Sr. Ramón pregunta el significat de cada color que hi ha en el mapa que ha lliurat el 

Gerent. 

 

La Sra. Helena vol saber si a part de diners del Pla de Barris hi ha inversió del Districte 

per al barri. A més comenta que el carrer Sidó i el carrer Naïm està en molt males 

condicions. Comenta també que hi ha tres quioscs al barri sense premsa i pregunta si 

els podrien treure. 

Per finalitzar explica que a les nits, sobretot en la part alta, estan trencant vidres i 

retrovisors en els cotxes. 

Una veïna diu que la pintura de la barana del carrer Natzaret amb carrer Cànoves fa 

malbé les mans. Sol·licita a més que haurien de fer la barana fins a la finalització del 

carrer. Per finalitzar vol comentar que a la zona d'aquesta barana últimament estan 

aparcant les motos. 

 

La Sra. Sacramento Burgos pregunta com es reparteix el pressupost del Pla de Barris. 

 

La Sra. Isabel comenta que s’hauria d’asfaltar el carrer i podar les plantes del C/Sidó. 

 

La Sra. Marta explica que els arbres del carrer Getsemaní no es poden amb la 

freqüència adequada. A més, comenta que les Galeries estan en males condicions.  

 

El Sr. Manuel sol·licita que a l’ordre del dia s’inclogui el tema de problemes socials. A 

més, proposa que a la Masia Can Soler, en comptes de fer horts, es faci una piscina. 

 

Un veí pregunta si l’Ajuntament té informació sobre dos edificis fantasma del barri, un 

al carrer Costa Pacheco i l’altre al carrer Olvan. Per últim pregunta si l’autobús 185 

tindrà el mateix recorregut. 

 

El Sr. Ramón explica que en la reunió de la preparació del Consell de Barri es va fer 

una reivindicació sobre la assistència social al barri. Vol saber si va ser recollida en 

aquell moment, i si no, fa la petició de que sigui recollida. Per últim, comenta que hi ha 

una normativa sobre els edificis que tenen que passar una inspecció tècnica i pregunta 

si hi ha alguna ajuda per arreglar deficiències de façanes, etc.  

 

La Regidora contesta que amb la permuta es pretén facilitar a l’Ajuntament fer els 

manteniments d’espais on els privats no responen. Aclareix que no es pot comprar tots 

els espais on el propietari privat no respon i no fa un bon manteniment, però que estan 

en la recuperació de solars “abandonats”(en tots els possibles) i forestals.  

Sobre neteja, explica que la factura més gran de l’Ajuntament es la de neteja (270 

milions d’euros) i que es pretén pujar-la amb la nova contracta. Continua dient que 

s’ha d’invertir en educació i conscienciació perquè la gent no embruti tant.  

Sobre pressupostos diu que a Sant Genis es l’únic barri on a cada consell es detallen  

totes les inversions que es duen a terme durant el mandat, i que ja suma mes de 5,8 
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milions d’euros, i això vol dir que en barris com la Teixonera no s’ha invertit tant, per 

tant el pla de barris serveix per equilibrar aquesta inversió i per això no es divideixen 

els 15 milions d’euros a la meitat exactament pels dos barris. 

El Sr. Eduard Vicente explica que la propietat dels quioscos es de l’Ajuntament, però 

que els quiosquers encara tenen vigent el lloguer a molts anys i tenen uns drets. En 

cas de que estiguin tancats si que podria donar a peu a que es pugui anular el lloguer. 

Per acabar, dóna informació més detallada de les inversions del Pla de barri, explica 

que l’exercici que es va fer va ser fer dos columnes amb les inversions de cada barri 

per tal de igualar la inversió final, entre pla de barri i les altres inversions.  

Sobre serveis socials contesta que es tindrà una reunió la setmana vinent amb l’àrea 

central de serveis socials, on els hi explicaran un nou mecanisme que s’aplicarà de 

cara al març de 2018. Per tant, creu que amb aquest sistema nou es gestionarà millor 

tots el serveis socials. Finalitza informant sobre les subvencions per arreglar 

deficiències als edificis i proposa  que s’enviï un correu al districte i que ells es posaran 

en contacte amb l’oficina d’habitatge que es qui té tota aquesta informació.  

El Sr. Pau Gonzàlez contesta a Enrique, que les seves qüestions s’explicaran en una 

reunió el dia 23 de Novembre. Sobre acabar la barana, explica que es posaran en 

contacte amb serveis tècnics i sobretot evitar que les motos aparquin al costat de la 

barana, traslladant la informació a la Guàrdia Urbana.  

El tema d’asfaltar el carrer Sidó i el tema de les Galeries també es traslladarà a serveis 

tècnics. Amb Parcs i Jardins es parlarà els temes de les males herbes i dels arbres.  

En resposta d’un veí, el Sr. Pau Gonzàlez, explica que els temes de l’ordre del dia 

s’escullen amb una comissió de seguiment, i que els temes han de ser de competència 

municipal, en tot cas, tindrà en compte la petició del veí i s’estudiarà la forma de poder 

parlar d’aquests temes més socials. També explica que el projecte d’horts a Can Soler 

es va fer recollint, a través d’una sèrie de reunions i reunions amb els veïns, la 

funcionalitat del terreny, i aclareix que els horts urbans que funcionen a la ciutat es fan 

per concurs.  

Per acabar informa que s’està treballant amb una proposta de bus del barri amb les 

associacions de veïns de Sant Genis, Vall d’Hebron, Horta i Montbau. Quan estigui 

ben definida la proposta, es farà una reunió per explicar-la, i que bàsicament la idea 

seria recuperar el bus 112. 

La Regidora conclou la sessió agraint a tothom la seva participació. 

 


